



គណៈកម្មការសេវាកម្មស៊ីវិលនៃទីក្រុងឡងប៊ិច

ព័ត៌មានអំពីការងារក្នុងពេលឆាប់ៗ

ក្រសួងសេវាកម្មស៊ីវិល ទទួលពាក្យសុំចូលបម្រើការ សម្រាប់តែការងារ ដែលនៅទំនេរនាពេលបច្ចុប្បន្នប៉ុណ្ណោះ។ ព័ត៌មានអំពីការងារ ត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជារៀងរាល់សប្តាហ៍។ ឱកាសប្តូរការងារអំពីឱកាសការងារ និងព័ត៌មានអំពីមុខតំណែង សេចក្តីពណ៌នា និងកាលបរិច្ឆេទដាក់ពាក្យសុំបម្រើការងារនៅទំនេរបច្ចុប្បន្ន ត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជារៀងរាល់សប្តាហ៍។

ខណៈមានឱកាសការងារដែលរំពឹងទុក ការងារទាំងនោះនឹងបង្ហាញជូននៅខាងក្រោម ជាមួយនឹងការប៉ាន់ស្មានខែ ដែលអាចដាក់ពាក្យស្នើសុំ ឬ ការណែនាំដើម្បីត្រួតពិនិត្យជារៀងរាល់សប្តាហ៍ ឬ ជារៀងរាល់ខែ។ ការប៉ាន់ស្មាននេះ ផ្តល់ស្តង់ដារភ្នាក់ងារ អាស្រ័យលើតម្រូវការរបស់ក្រុង បញ្ជីពេញសិទ្ធិដែលមានស្រាប់ និងចំនួនការងារនៅទំនេរដែលរំពឹងទុក។ ព័ត៌មានខាងក្រោម ត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជារៀងទាត់។ ទោះជាយ៉ាងណាការផ្លាស់ប្តូរអាចកើតមានដោយមិនរំពឹងទុក។

សូមទាក់ទងក្រសួងសេវាកម្មស៊ីវិល តាមខ្សែទូរស័ព្ទជ្រើសរើសបុគ្គលិក 24 ម៉ោង ដែលមានលេខទូរស័ព្ទ (562) 570-6201 ចូលទៅកាន់គេហទំព័ររបស់យើង www.longbeach.gov/civilservice ឬ អ៊ីមែលទៅកាន់ civilservice@longbeach.gov ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានថ្មីៗ អំពីការដាក់ពាក្យ។ ការជូនដំណឹងតាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិច អាចទទួលបានតាម [LinkLB](#)។ នៅពេលរយៈពេលនៃការដាក់ពាក្យត្រូវបានអនុម័ត មុខតំណែងការងារ និងកាលបរិច្ឆេទនៃការដាក់ពាក្យពិតប្រាកដនឹងត្រូវបានបញ្ជាក់។ កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់នៃការដាក់ពាក្យគឺនៅរលាម៉ោង 4:30 p.m។ នៅពេលមានព័ត៌មាន បញ្ជីនឹងត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព។ សូមពិនិត្យមើលឱ្យបានទៀងទាត់។

*គួរកត់សម្គាល់ថា ការដាក់ពាក្យអាចនឹងត្រូវបានរឹតត្បិតចំពោះ ៖ 1) និយោជិតបច្ចុប្បន្នរបស់ ទីក្រុងឡងប៊ិច 2) អតីតនិយោជិតដែលត្រូវបានគេចាត់ថ្នាក់របស់ទីក្រុងឡងប៊ិច ដែលត្រូវបានគេបញ្ឈប់ ដោយសារការជម្រុះបុគ្គលិក ក្រោយថ្ងៃទី 1 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2010 3) អតីតនិយោជិតដែលត្រូវបានគេចាត់ថ្នាក់របស់ទីក្រុងឡងប៊ិចដែលស្ថិតក្នុងបញ្ជីអាទិភាពសេវាកម្មស៊ីវិល និង 4) អតីតនិយោជិតមិនបានចាត់ថ្នាក់របស់ទីក្រុងឡងប៊ិច ដែលផ្នែកធនធានមនុស្សចាត់ទុកថា ត្រូវបញ្ឈប់ដោយការកាត់បន្ថយបុគ្គលិករបស់ទីក្រុងឡងប៊ិចនេះ ក្រោយថ្ងៃទី 1 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2010។

ព័ត៌មានថ្មីៗ

ការងារមួយចំនួនតម្រូវឱ្យមានឯកសារដូចជា លិខិតបញ្ជាក់ សញ្ញាប័ត្រ អាជ្ញាប័ណ្ណ ឬ ព្រឹត្តិប័ត្រពន្ធ និងត្រូវមានឯកសារគ្រប់គ្រាន់នៅពេលដាក់ពាក្យ ហើយត្រូវដាក់ពាក្យឱ្យទាន់កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់។ ឯកសារត្រូវប្រគល់ជូនក្នុងទម្រង់ PDF ប៉ុណ្ណោះ។

សម្រាប់ព័ត៌មានទូទៅ

- ទូរស័ព្ទ 562-570-6202
- ទូរសារ 562-570-5293
- TDD 562-570-6638

[ភ្ជាប់ជាមួយតំ LinkLB](#)